
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr VIII/2015 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 29.04.2015 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 14 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Radna nieobecna – Pani Irena Pilarczyk. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Janina Dulbińska-Przybylik, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz, 

      -    Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy – Pani Elżbieta Szymusik, 

      -    Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy – Pan Adam Rozlach,         

      -    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Proponowany porządek obrad sesji:     

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2014 rok. 

       5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok. 

       6. Sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

           pozarządowymi w roku 2014”. 

       7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Pilica, 

           b) udzielenia dotacji dla jednostki OSP Szyce, 

           c) zmiany w budżecie gminy na 2015 rok, 

           d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 

      8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      9. Wolne wnioski. 

    10. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Następnie przedstawiła w.w  porządek przebiegu sesji – zgodny  

      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zaproponowała wprowadzić zmianę 

      - w punkcie „7”, polegającą na wykreśleniu podpunktu „j” o brzmieniu: zmiany Wieloletniej  

         Prognozy Finansowej na lata 2015 -2026.        

      Innych zmian ani uwag do zaproponowanej zmiany do projektu porządku obrad sesji  

      nie zgłoszono. 
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      Pani Przewodnicząca poddała projekt porządku, przedstawiający się następująco: 

        1. Otwarcie obrad sesji. 

        2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 

        3. Interpelacje i zapytania radnych. 

        4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2014 rok. 

        5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok. 

        6. Sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

            pozarządowymi w roku 2014”. 

        7. Podjęcie uchwał w sprawach :. 

            a) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Pilica, 

            b) udzielenia dotacji dla jednostki OSP Szyce, 

            c) zmiany w budżecie gminy na 2015 rok. 

       8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       9. Wolne wnioski. 

      10. Zamknięcie obrad sesji.   

      pod głosowanie. 

    Radni przyjęli zaproponowany porządek przebiegu sesji jednogłośnie. 

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr VII/2015 z dnia 30.03.2015 r.), który był wyłożony do wglądu  

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji.  

Pan Marcin Omyła zapytał kiedy zostaną rozpoczęte naprawy dróg dojazdowych do pól.  

Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 

- dziury w drogach na terenie Pilicy, szczególnie w drodze koło Kościoła i w ul.Kościuszki,  

- ścieżka rowerowa na odcinku od Urzędu Gminy do skrzyżowania koło zabytkowej lipy  

  zarośnięta, 

- aleja kasztanowa za pałacem zaśmiecona, droga zdewastowana przez ciężki sprzęt rolniczy  

  – obecnie sprzątnąć śmieci, a w przyszłości naprawić drogę – zgłoszenie od sołtysa Biskupic 

  Pana Jerzego Kycia,  

- dwa słupy ogłoszeniowe w Pilicy to za mało – prośba o dodatkowe słupy na osiedlu  

   za „Mlekovitą” i za „Delikatesami”,  

Pani Lucyna Borówka zgłosiła, że przystanek w Dobrakowie (od strony Wierzbicy), pokryty 

eternitem, ma przegnitych dach i wymaga naprawy.  

Poprosiła o zamieszczenie tablic z numerami domów przy skrzyżowaniach dróg  

-od którego do którego numeru - żeby karetka pogotowia nie błądziła.  

Poza tym w oparciu o wizję dróg dojazdowych do pól, przeprowadzoną przez Komisję 

Rolnictwa, Handlu i Usług, której przewodniczy, wskazała drogi o najgorszym stanie 

technicznym:  

- most w Kleszczowie – oberwana drena,  

- most w Wierbce na łąkach - zerwany, prawdopodobnie nie ma dren,  

- droga w Solcy koło lasu bardzo piaszczysta, trudno przejechać ciągnikiem. 

Pani Przewodnicząca Komisji nadmieniła, że przedłoży szczegółowy protokół Komisji  

z przeglądu dróg. 

      Pan Tomasz Kwiecień zwrócił się z prośbą o wyremontowanie drogi Pilica – Dobra (dużo dziur  

      w drodze) oraz o udrożnienie rowów melioracyjnych w Sławniowie. Ponadto zapytał czy  

      wiadomo coś więcej w sprawie bobrów. 
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      Pan Wojciech Gamrot poprosił o wycięcie krzaków i wyrównanie drogi nr 384/2 w Dobrej  

      Kolonii. Zaproponował też rozważyć możliwość wprowadzenia nauki języka angielskiego  

      w przedszkolach za częściową odpłatnością.  

      Pan Łukasz Majka zwrócił się z prośbą o wstawienie znaku – „ustąp pierwszeństwa przejazdu” 

      – przy drodze Złożeniec-Smoleń przy pierwszym skrzyżowaniu jadąc od zamku i o naprawę  

      drogi. Zapytał czy chodnik w Złożeńcu zostanie wykonany i kiedy. 

      Pan Tomasz Karpała zapytał o możliwość utworzenia parkingu rowerowego wokół szalet  

      w rynku w Pilicy, żeby rowery nie były opierane o drzewa i ratusz. Poruszył też sprawę  

      zagospodarowania placu gminnego naprzeciwko dyskontu „Biedronka”, gdy będą możliwości  

      finansowe w ramach środków unijnych. Przedstawił, w oparciu o opinie mieszkańców,  

      najczęściej proponowane rozwiązania - siłownie, plac zabaw, basen. 

      Pani Iwona Sikora zapytała na jakim etapie jest sprawa wykonania oświetlenia ulicznego  

      w Wierbce przy ul.Kościelnej.  

      Pan Janusz Gajda zgłosił, że przy drodze powiatowej w Kocikowie naprzeciwko remizy OSP jest  

      głęboki rów – zaproponował wyłożyć go płytami betonowymi. Poprosił również o naprawę drogi  

      za wsią równoległej do drogi powiatowej oraz o zagospodarowanie placu przy przystanku  

      w Kocikowie poprzez wstawienie kilku ławek i zrobienie klombu. 

      Pan Andrzej Grabowski nawiązał do sprawy zagospodarowania placu koło „Biedronki” w Pilicy.  

      Powiedział, że basen jest inwestycją zbyt kosztowną, natomiast uważa, że dobrym rozwiązaniem  

      byłby mini park z ławkami.   

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 4-5. 

           Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Elżbiecie Szymusik - Kierownikowi Ośrodka  

      Pomocy Społecznej celem złożenia sprawozdania z działalności Ośrodka za 2014 rok 

      i przedstawienia ocena zasobów pomocy społecznej.  

      Nadmieniła, że sprawozdanie - podobnie jak ocena zasobów pomocy społecznej  

      i zaproponowane do podjęcia uchwały - zostało szczegółowo omówione na wspólnym  

      posiedzeniu komisji.  

      Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka  

      za miniony rok, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Poinformowała, że zarówno sprawozdanie jak i ocena zasobów pomocy społecznej  

      zamieszczone są na stronie internetowej Ośrodka Pomocy Społecznej. 

      Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2014 rok zostało przyjęte  

      przez Radę – nie zgłoszono żadnych pytań i uwag.  

      Następnie Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła ocenę zasobów pomocy  

      społecznej za 2014 rok, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

      Również do oceny zasobów pomocy społecznej radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag  

      – została przyjęta przez Radę. 

 

Ad 6.  

           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o złożenie sprawozdania  

      z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi w roku 2014”. 

      Sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

      w roku 2014” przedstawiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy – wg sprawozdania załączonego  

      do niniejszego protokołu. Zaznaczyła, że ustawa o działalności pożytku publicznego 

      i o wolontariacie zobowiązuje organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego  

      do corocznego przedkładania organowi stanowiącemu w terminie do dnia 30 kwietnia  

      sprawozdania z realizacji programu współpracy za rok poprzedni. 

      Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

      pozarządowymi w roku 2014” - bez pytań i uwag. 
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Ad 7. 

       Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

w Pilicy. 

Projekt uchwały w tej sprawie, zawierający propozycje udzielenia dotacji w wysokości 3.000 zł 

na dofinansowanie zakupu kombinezonów przeciw szerszeniom, przeprowadzenia badań 

alergicznych i kalibracji detektora wielogazowego Multi Pro, przedstawił Wiceprzewodniczący 

Rady - Pan Andrzej Grabowski – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu.   

      Pani Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały.   

Żadnych pytań ani uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

jednostki OSP w Pilicy pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VIII/48/2015. 

       Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

w Szycach w wysokości 150 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie przeglądu i legalizacji  

butli tlenowej do ratownictwa medycznego. 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący  

      załącznik do niniejszego protokołu.   

      Pani Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają pytania lub uwagi  

      do projektu uchwały.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

jednostki OSP w Szycach pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VIII/49/2015. 

       W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji 

zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

      Projekt uchwały w tej sprawie, polegający na: 

      - zwiększeniu dochodów i wydatków bieżących o kwotę 668.536 zł, 

      - przeniesieniu wydatków bieżących w wysokości 3.400 zł miedzy działami, 

      - przeniesieniu wydatków bieżących w wysokości 11.840 zł miedzy rozdziałami, 

      - zwiększeniu limitu zobowiązań na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu określonego  

         w uchwale budżetowej do wysokości 3.000.000 zł  

      omówił Pan Andrzej Goncerz – Skarbnik Miasta i Gminy - wg projektu załączonego  

      do niniejszego protokołu.  

      Omawiając projekt uchwały Pan Skarbnik uszczegółowił, że środki w wysokości 3.400 zł  

      zaproponowane do przeniesienia w dziale Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

      ze środków zaplanowanych na Ochotnicze straże pożarne do rozdziału Wytwarzanie  

      i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę, proponuje się przeznaczyć na wymianę  

      hydrantu – 2.900 zł i na wynagrodzenie za nadzór nad budową odcinka wodociągu przy 

      ul.Jana Pawła II w Pilicy i składki naliczane od wynagrodzenia – 500 zł. 

      Wyjaśnił, że przeniesienia w dziale Oświata i wychowanie między rozdziałami proponuje się  

      dokonać na wniosek Dyrektora ZEAS.   

      Przedstawiając propozycje zwiększenia limitu zobowiązań na sfinansowanie przejściowego  

      deficytu budżetu określonego w uchwale budżetowej do wysokości 3.000.000 zł Pan Skarbnik 

      zaznaczył, że proponuje się zwiększyć limit o 500.000 zł w stosunku do uchwały budżetowej.  

      Wyjaśnił, że jest to spowodowane koniecznością terminowej zapłaty faktur za inwencje  

      realizowane przy udziale środków unijnych, bo środki te jeszcze nie wpłynęły.        

      Pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję – zapytała czy radni maja pytania bądź uwagi  

      do projektu uchwały. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
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Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok została podjęta jednogłośnie  

(14 radnych na 14 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr VIII/50/2015. 

 

      Ad 8. 

           Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi  

      na zgłoszone interpelacje. 

      Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że interpelacje rodzą wydatki, które nie zostały zaplanowane  

      w ograniczonym budżecie gminy. Podkreślił, że środki publiczne należy wydawać racjonalnie.  

      Nadmienił, że bieżący rok jest rokiem rozliczeniowym – gmina czeka na zwrot środków  

      unijnych. Poinformował również, że na zakup i montaż kolektorów słonecznych trzeba będzie  

      wydatkować najpierw środki gminne, a potem dopiero nastąpi refundacja ze środków  

      unijnych. Powiedział, że zapozna się z protokołem Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług z wizji  

      dróg dojazdowych do pól. Wyjaśnił, że drogi są sukcesywnie naprawiane w miarę możliwości  

      – w pierwszej kolejności drogi o najgorszym stanie technicznym.  

      Pan Burmistrz poinformował, że most w Wierbce za posesją Pana Pustułki został już  

      naprawiony, a most w Kleszczowie zostanie wyremontowany w najbliższym czasie – został już  

      wykonany kosztorys. 

      W odpowiedzi na interpelacje, dotyczące prac porządkowych – pielęgnacji drzew, wycięcia  

      krzaków, uprzątnięcia śmieci Pan Burmistrz wyjaśnił, że prace te zostaną wykonane przez  

      2 pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych i 3 osoby skierowane przez OPS  

      w Pilicy w ramach robót społeczno-użytecznych we współpracy i pod nadzorem Zakładu Usług  

      Wodnych i Komunalnych - ścieżka rowerowa i aleja kasztanowa zostaną uporządkowane.  

      Odnośnie dziur w drogach gminnych Pan Burmistrz poinformował, że w ubiegłym tygodniu  

      została zawarta umowa z wykonawcą na naprawę dróg - w pierwszej kolejności będą naprawiane  

      drogi na terenie Pilicy. 

      Jeśli chodzi o aleję kasztanową - o remont drogi, Pan Burmistrz wyjaśnił, że w br. nie ma  

      środków finansowych na realizację tego zadania.  

      W sprawie dodatkowych słupów ogłoszeniowych Pan Burmistrz powiedział, że rozezna czy  

      we wskazanych miejscach gmina posiada swoje działki lub czy istnieje możliwość  

      wydzierżawienia terenu pod słupy.  

      Pan Andrzej Grabowski nadmienił, że wcześniej słup był koło „Biedronki” - po drugiej stronie  

      ulicy koło boiska.  

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że po rozeznaniu możliwości słupy zostaną zakupione. 

      Odnośnie przystanku w Dobrakowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci merytorycznemu  

      pracownikowi - insp. Teresie Całek zajęcie się sprawą naprawy przystanku. 

      W sprawie tablic przy skrzyżowaniu dróg z oznakowaniem numerów domów znajdujących się  

      przy poszczególnych drogach Pan Burmistrz odpowiedział, że rozezna koszty wykonania  

      proponowanych tablic. Nadmienił, że takie tablice są w miejscowości Wierzbica, ale było  

      to przedsięwzięcie sołtysa wsi. 

      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą remontu drogi Pilica – Dobra Pan Burmistrz  

      powiedział, że wystąpi w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      W sprawie rowów melioracyjnych w Sławniowie Pan Burmistrz poinformował, że udrożnienie  

      rowów należy do prac poscaleniowych i zostanie wykonane najprawdopodobniej do końca  

      czerwca br. o ile termin wykonawstwa nie zostanie przedłużony, a jest zadaniem powiatu. 

      Odnośnie bobrów Pan Burmistrz wyjaśnił, że są pod ochroną.  

      Jeżeli chodzi o zarośniętą krzakami drogę gminną nr 384/2, Pan Burmistrz odpowiedział,  

      że podobnie jak inne zakrzaczone drogi, zostanie doprowadzona do stanu przejezdności – drogi  

      będą sukcesywnie porządkowane. 

      W sprawie nauki języka angielskiego w przedszkolach Pan Burmistrz odpowiedział, że będzie  

      rozmawiał z Panią Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół. 

      Sprawę wstawienia znaku - ustąp pierwszeństwa przejazdu - przy drodze Złożeniec–Smoleń  

      w pobliżu zamku w Smoleniu Pan Burmistrz powiedział, że przekaże do rozeznania 

      merytorycznemu pracownikowi Urzędu i jeżeli przepisy zezwolą, znak zostanie zakupiony  
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      i wstawiony. 

      W sprawie budowy chodnika w Złożeńcu Pan Burmistrz poinformował, że w odpowiedzi  

      na pismo Powiatowego Zarządu Dróg złożył propozycję wykonania chodnika w Złożeńcu przy  

      współfinansowaniu ze środków budżetu gminy. 

      Odnośnie utworzenia parkingu rowerowego na płycie rynku Pan Burmistrz wyjaśnił, że rozezna  

      czy będzie można wstawić metalowe urządzenia – stojaki na rowery - w rynku, który jest  

      zabytkiem – czy też wyznaczyć inne miejsce.  

      Będąc przy temacie rynku Pan Burmistrz wyjaśnił, że prace w rynku nie zostały jeszcze  

      zakończone – „wrócą” ławki wokół lipy, zostanie wyremontowana studnia - koszt dodatkowych  

      robót nieuwzględnionych w planie rewitalizacji to ok. 50.000 zł. 

      Odnosząc się do sprawy zagospodarowania placu naprzeciwko „Biedronki” Pan Burmistrz  

      potwierdził potrzebę zagospodarowania tego miejsca. Zaproponował sprawę wyboru sposobu  

      zagospodarowania odłożyć do czasu, gdy będą środki na realizację zadania.   

      Nawiązując do sprawy oświetlenia ulicznego w Wierbce przy ul.Kościelnej Pan Burmistrz  

      poinformował, że na terenie gminy zostały zamontowane dodatkowe lampy lecz na odcinkach,  

      gdzie nie ma piątej linii założenie lampy bez nowej dokumentacji jest niemożliwe i taka właśnie  

      sytuacja jest na wskazanym odcinku w Wierbce, ale zostało już zlecone opracowanie  

      dokumentacji na wykonanie oświetlenia ulicznego przy ul.Kościelnej w Wierbce. Wyjaśnił, 

      że wcześniej ul.Kościelna była oświetlana przez Zakłady Sprzętu Elektroinstalacyjnego  

      „OSPEL”, jednak Zakład przebudował oświetlenie i część lamp zlikwidował.  

      W sprawie rowu przy drodze powiatowej w Kocikowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że wystąpi  

      do Powiatowego Zarządu Dróg o podjęcie odpowiednich działań, natomiast jeżeli chodzi  

      o naprawę drogi za wsią i wykonanie skweru przy przystanku zostanie rozeznana sytuacja  

      na miejscu.  

      

      Ad 8. 

            Pani Przewodnicząca ogłosiła punkt wolne wnioski.  

      Pan Burmistrz zaprosił na obchody Święta 3 Maja, rozpoczynające się o godz.11
00

 mszą św.  

      w Klasztorze OO. Franciszkanów w Pilicy – Biskupicach. 

      Następnie podziękował za liczny udział w spotkaniach z wykonawcą zadania – zakup i montaż  

      kolektorów słonecznych.   

      Pan Jerzy Kyć powiedział, że obecny na sesji Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

      nie chce mu wydać mapy przyłącza wodociągowego do jego budynku mieszkalnego oraz  

      potwierdzonej za zgodność z oryginałem kopii notatki służbowej Kierownika Żebrowskiego,  

      co jest mu niezbędne do zaskarżenia uchwały Rady Miasta i Gminy w Pilicy, do udowodnienia  

      legalności przyłącza. Zwrócił się do Pana Burmistrza o podjęcie odpowiednich działań. 

      Pan Janusz Zagała zabrał głos w sprawie dysponowania środkami z funduszu sołeckiego. 

      Pan Tadeusz Gruszczyński wyraził obawę, że przedsiębiorstwo PION-BUD, które wygrało  

      przetarg na zakup i montaż kolektorów słonecznych jest nierzetelne, zalega z płatnościami dla  

      podwykonawców.   

      Pan Tomasz Karpała podziękował w imieniu państwa Pelonów za pomoc dla Oliviera.  

      Pani Przewodnicząca Rady podziękowała w imieniu mieszkańców Kidowa za wykonanie placu  

      zabaw i uporządkowanie terenu wokół. 

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
55

.  

 
 
 
      Protokołowała: 

                   


